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Based on a hugely popular Internet documentary, this exploration of historic signs and
symbolism determines what the future holds for humanity come 2012.

"If you believe there is no special significance to the year 2012, then prepare yourself
for a guided tour through the most incredible scientific mysteries in the modern world,
which may be the rediscovery of an ancient system of physics and spirituality that was
once widely used and understood, but has since crumbled almost completely into
ruin." - The Source Field Investigations

In his documentary The 2012 Enigma -viewed more than two million times- David
Wilcock exposed many great secrets: DNA, consciousness science, wormholes, stargate
travel, sacred geometry, three-dimensional time, the Mayan calendar, and much more.
And in this book, his seminal work, he'll expose even more.

Calling upon fascinating areas of alternative science, Wilcock's unique philosophy
connects the human species and the rest of the cosmos, proposing that it is in our
power to usher in the Golden Age prophesied in so many ancient cultures and spiritual
traditions. Unlike the doom- and-gloom viewpoints depicted in big-budget disaster
films, Wilcock believes that 2012 may be a watermark for when a widespread
acceptance of a greater reality will begin to occur-and in his book, he lays out many of
the blueprints for such a Golden Age.

作者介绍: 

David Wilcock is a professional lecturer, filmmaker, and researcher of ancient
civilizations, consciousness science, and new paradigms of matter and energy. His
thoughts and expertise on 2012 have reached hundreds of thousands of people
through his Web site, DivineCosmos.com. He lives in California.
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很巧在图书馆能借到，觉醒很多，惊喜
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书评

在这个浮躁的社会里，很难再见到有人真正能静下心来看点资料，整理信息，并且极有
耐心分析、思考。而要做到这些，并不要求你是一个科学家，或者高校里的学者。普通
人也可以做到，只要你为理想，静下心来老老实实的做事情。David
Wilcock不是科学家，不是教授，但是他的作品让我...  

-----------------------------
总的来说，这本书的大部分内容是可以跳着读的，因为那些只是一些具有跳跃性的实验
的过程和结果的描述，没有什么严密的论证推理过程。所以，阅读起来并不困难。
我绝对相信宇宙间存在着比地球自然秩序和人类智慧更高级别的宇宙秩序和智慧形态，
也愿意相信不少“前卫科学”的研...  

-----------------------------
按说，这本书做得不容易，那么厚啊，那么多照片啊，那么多看上去很华丽的案例啊，
我几乎要打“还行”了，但是考虑到那样评分会有误导作用，我还是准备打“较差”。
又一想，不行，这本书评分竟然在7分以上，仍然是会有误导，所以我还是要为了拉下
平均分而做些努力！ 我用很快的...  

-----------------------------
非常妙。David Wilcock居然注意到了Francis
Tiso神父的虹光身研究，本來Tiso有臉書，但是他沒加我。
Tiso雖然是天主教的神父，卻精通藏文，為了研究神秘的西藏文化，他的藏文能力才會
那麼強。David也研究了南開諾布仁波切的書，這個嘛...因為我覺得太麻煩了，所以沒
乖乖照個做...  
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